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Dr. Kövér László úr
a Magyar Országgyűlés elnöke

Írásbeli választ igénvlő kérdés

Tisztelt Elnök úr!

Az egyes házszabályi rendelkezésekről szóló 46/1994.(IX.30.) OGY határozat 91 . §-a alapján
bejelentem, hogy írásos kérdést kívánok feltenn i

Varga Mihály miniszter úrhoz
„Milyen eredménnyel vizsgálja a NAV a nemzetközi tevékenységet is végző cégek belső

elszámolásait, tervezik-e megváltoztatni ennek rendjét?” címmel ,
amelyre a választ írásban kérem.

Tisztelt Miniszter Úr!

A közelmúlt sajtóhírei alapján a közvéleményt aktívan foglalkoztatják a NAV körüli hírek ,
melyek kapcsán felmerül, hogy a nemzetközi tevékenységet is végző nagyvállalatok
kivételezett helyzetüknél fogva, belső elszámolási rendszereiken keresztül jelentősen
csökkenthetik adófizetési kötelezettségeiket . Ezzel összefüggésben 2012 tavaszán már kérdést
intéztem dr. Matolcsy György nemzetgazdasági miniszterhez K/6811 . számon. A válaszban a
probléma létét elismerték és az OECD ajánlásnak megfelelő gyakorlatra, a szokásos piaci ár
figyelembevételére hivatkoztak. Mindazonáltal a válasz nem utalt rendszerszerű vizsgálatra
ebben a körben, valamint annak eredményeiről nem ismertettek adatokat, noha erre
kifejezetten utalt az akkori kérdés is . Aktuálisabb mint valaha, hogy ebben a kérdésben tisztán
lássanak az állampolgárok, a NAV működése transzparens legyen, és történjenek meg a
szükséges lépések, ha ez indokolt .

Kérdezem ezért Miniszter Urat, hogy milyen eredménnyel vizsgálja a NAV a nemzetköz i
tevékenységet is végző cégek belső elszámolásait, tervezik-e megváltoztatni ennek rendjét?

Várom megtisztelő válaszát !

Budapest, 2013 . november
Tisztelettel :

ORSZÁGGYŰLÉSI KÉPVISELŐ

. Szili Katalin
független képviselő
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